
viz příloha



Vážené Město Proseč,  

 

Žádám vás dle zákona č. 106/1999 Sb. o následující informace, které se týkají projektu VYHLÍDKA  

 

1) Jakou částkou je aktuálně MĚSTO PROSEČ v daném projektu interesováno – kolik bylo 

doposud vynaloženo finančních prostředku města vzhledem k tomuto projektu – položky.  

2) Jaká je aktuální obsazenost parcel ?  

3) Jaká byla fluktuace vzhledem k obsazenosti parcel – kolik zájemců doposud vypovědělo 

smlouvu ?  

4) Vzhledem ke změnám, jaké je očekávání nárustu finančních prostředků vzhledem k projektu 

a jaká bude výhledově jeho rentabilita.  

5) V rámci sebereflexe, co bylo objektivním důvodem zdržení projektu a jaké další chyby se 

odehrály ?  

 

 

 

Předem děkuji,  

 




